
Schriftelijke beantwoording rondvraag PaW 1 december n.a.v. mededeling 
wethouder tijdens PaW 12 januari 2021 over kinderopvangtoeslag

Wethouder De Haas heeft tijdens de Politieke avond van 12 januari antwoord 
gegeven op onze eerder gestelde rondvraag van 26 november j.l. Het blijkt dat er 
vanuit de Belastingdienst zes brieven zijn verstuurd aan inwoners van Westerveld. 
Ondanks dat er in een eerder antwoord werd aangegeven dat er geen gevallen 
bekend waren.

Deze mensen zijn verwikkeld geraakt in de toeslagenaffaire bij de Belastingdienst en 
velen hebben hierdoor ernstige persoonlijke problemen ontwikkeld. Deze problemen 
uiten zich niet alleen op financieel gebied, maar ook sociaal en relationeel. Daarmee 
is voor velen een multi-problematische situatie ontstaan, waar ook jonge kinderen de 
dupe van zouden kunnen worden.

Gelet op bovenstaande heeft de fractie van PvdA Westerveld al eerder de volgende 
vragen aan het College: 

1 Is het college bekend om welke gezinnen gaat het in onze gemeente?
2 Mocht het onbekend zijn om welke gezinnen het gaat: Hoe kijkt het College 

aan tegen een artikel op de gemeentelijke pagina waarin zij inwoners die 
hulp zoeken, uitnodigt om in contact met de gemeente te treden?

3 Is het College vervolgens bereid om deze gedupeerde inwoners te 
begeleiden naar een passende oplossing?

Verduidelijking: we vragen niet om de financiële problemen op te vangen, dat ligt bij 
de Rijksoverheid, maar bij de overige gevolgen te ondersteunen.

Namens de fractie van PVDA Westerveld,

Jan Puper


